
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie zdravotníctva konanej dňa 30.05.2022 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------   

 

 

Prítomní :   Mgr., Bc. Jozef Matia, 

MUDr. Peter Slovík, 

MUDr. Alica Sekanová, 

MUDr. Lýdia Wikarská,  

MUDr. Cyril Václav 

Ing. František Lešundák  

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Činnosť a stav Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra Kežmarok, Člen skupiny Agel 

3. Stav - Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti v Kežmarku 

4. Príprava – organizovanie stretnutia lekárov 

5. Rôzne  

6. Záver 

 

1. Otvorenie 

 

Otvorenie a zahájenie uskutočnil predseda komisie Mgr., Bc. Jozef Matia /ďalej len 

predseda/, ktorý zároveň privítal všetkých prítomných členov komisie. 

 

2. Činnosť a stav  Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra Kežmarok, Člen skupiny Agel   

 

Predseda komisie vyzval riaditeľa nemocnice Ing. Františka Lešundáka, a v zmysle 

odporúčania správnej rady, aby oboznámil členov komisie s činnosťou a stavom 

nemocnice a fungovaním kuchyne. Riaditeľ informoval, že od 01.06.2022 sa 

prechádza v celej sieti na systém varenia jedál, so suchými večerami a s tým, že 

centrálna kuchyňa bude v Levoči. Za hlavné výhody tohto projektu sa považuje 

zvýšenie kvality poskytovanej stravy, a hlavne zamerať sa na výber kvalitných 

surovín, s podporou lokálnych dodávateľov. Preprava stravy z Levoče bude 

zabezpečená vyhradeným a špeciálne upraveným vozidlom, ktoré bude spĺňať všetky 

hygienické požiadavky, a strava sa bude prepravovať v termoportoch 

(termoizolačných nádobách), do ktorých sa následne vkladajú jedla v gastronádobách 

a odovzdajú sa na oddeleniach. Zámerom projektu je dosiahnutie zvýšenej kvality 

poskytovaných služieb a správy, nakoľko bolo zistené, že v troch samostatne 

fungujúcich prevádzkach (Levoča, Krompachy a Kežmarok) to bolo neefektívne. Čo 

sa týka zamestnancov, s tými, boli dohodnuté, odstupné a odchodné.   

 

 



 

 

3. Stav  - Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti v Kežmarku  

 

Predseda komisie informoval, že stav CIZS je na 80 % uzatvorený, čo sa týka 

ambulancií. V súčasnosti sa ešte vykonávajú menšie úpravy, na základe požiadaviek 

lekárov, a tiež prepojenie s nemocnicou. Členovia komisie sa informovali, o tom, kedy 

budú dokončené práce na 4. poschodí a ako bude riešené parkovanie pre pacientov. 

Všetky požiadavky predseda zistí a následné bude členov komisie informovať.  

 

 

4. Príprava – organizovanie stretnutia lekárov 

 

Predseda komisie informoval členov, že má záujem zorganizovať stretnutie lekárov 

z okresu Kežmarok, predbežne na 8.9.2022. Počas stretnutia lekárov, chce riaditeľ 

nemocnice prezentovať nemocnicu, ako sa jej darí, a tiež ponúknuť spoluprácu 

lekárom. Taktiež predseda komisie informoval, že v septembri, alebo októbri sa bude 

konať slávnostné zastupiteľstvo, kde by sa mali dávať ocenenia mesta, v prípade ak 

niekoho majú, je potrebné to uviesť, aby to ocenenie mohli dať.      

 

5.  Rôzne 

 

Voľná diskusia členov komisie.  

 

6.   Záver 

 

Zasadanie komisie zdravotníctva ukončil Mgr., Bc. Jozef Matia  – predseda komisie, 

ktorý všetkým poďakoval za účasť. 

 

               

 

 

 

 

 

 

               Alena Gállová                                                     Mgr., Bc. Jozef Matia                

                 zapisovateľka                         predseda komisie 


